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Protokoll distriktsårsmöte nr 10 
Nordvästra Götalands Bordtennisförbund 

Lördagen den 24 februari 2024 kl 15.15 

Vara Folkhögskola 

Närvarande föreningar 

Ulricehamns IF, Karlsborgs BTK, Kinna BTK, Skagersviks BTK, Vedums 

AIS, Svanesunds GIF, Götene Tor BTK, Blikstorps AIK, IFK Falköpings BTK, 

Byttorps IF, Munkedals BTK, Larvs FK, IFK Lidköping, Lidan BTK, Vara SK.  

 

Föreningar som följde årsmötet digitalt (utan rösträtt):  

Skövde PK, Horreds BTK, Varekils IF, Mariedals IK.  

Närvarande representanter från Nordvästra Götalands BTF: 

Martin Kahnberg, Jan-Olof Sundh, Thomas Andreén, Anders Ersson, Olle 

Karlsson, Karin Gill (anställd). 

SBTFs representant: 

Monica J Erlandsson. 

 

1. Distriktsårsmötets öppnande 

NVG BTF:s ordförande Martin Kahnberg öppnade distriktsårsmötet.  
 

2. Upprop och godkännande av fullmakter samt fastställande av 
röstlängd för mötet på grundval av den röstlängd som 

upprättats av SBTF. 
Röstlängden fastställdes enligt följande, antalet röster inom ( ): 

Götene Tor BTK (4), Skagersviks BTK (4), Svanesunds GIF (4), 
Blikstorps AIK (3), Byttorps IF (4), Ulricehamns IF (5), Kinna BTK 

(4), Larvs FK (3), Munkedals BTK (6), Vedums AIS (3), IFK 
Lidköping (5), Karlsborgs BTK (5), Vara SK (4), IFK Falköpings BTK 

(6), Lidan BTK (5). Totalt 65 st röster.   
 

3. Fastställande av föredragningslista för mötet. 
Föredragsningslistan fastställdes med följande ändringar: 

Under § 14 behandlas punkt 1d före 1a och 1b.  

Under §15, förslaget om omorganisering från valberedningen 
behandlas efter §8.  
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4. Fråga om mötets behöriga utlysande.  
Mötets utlysande ansågs behörigt av samtliga.  

 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet.  
Till ordförande valdes Thomas Andreén, Kinna och till sekreterare 

valdes Karin Gill, Mariestad.  
 

6. Val av två protokollsjusterare att justera protokollet samt två 
rösträknare. 

Till protokolljusterare valdes Fredrik Johansson, Munkedal och 
Ingmar Gustafsson, Lidköping. Vid §14 punkt 3b lämnade Fredrik 

Johansson mötet och Hans-Åke Sjökvist, Vedum tog över som 
justerare.  

Till rösträknare valdes Erland Josefsson, Svanesund och Stig 
Carlsson, Falköping.  

 
7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse:  

a) SDF-styrelsens verksamhetsberättelse för tiden 1 januari - 

31 december 
Verksamhetsberättelsen godkändes.  

 
b) SDF-styrelsens förvaltningsberättelse för samma tid  

Förvaltningsberättelsen godkändes.  
 

c) SDF:s revisorers berättelse för samma tid  
Anders Nilsson föredrog revisorernas berättelse och den lades till 

handlingarna.  
 

8. Beslut angående ansvarsfrihet för den avgående styrelsen för 
den tid revisionen omfattar.  

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 

9. Bestämmande av antal: 

a) ledamöter i styrelsen för det kommande verksamhetsåret. 
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 

omorganisering under §15.  
 

b) suppleanter i styrelsen för det kommande 
verksamhetsåret. 

Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 

 
c) ledamöter i valberedningen för det kommande 

verksamhetsåret. 

Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 

omorganisering under §15. 
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10. Val av: 
a) ordförande i styrelsen för en tid av ett år.  

Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 

omorganisering under §15.  
 

b) styrelseledamöter som väljs växelvis för en tid av två år. 
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 

omorganisering under §15. 
 

c) suppleanter för en tid av ett år. 
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 

omorganisering under §15. 
  

d) en av två revisorer som väljs växelvis med uppgift att 
granska verksamheten, räkenskaperna och förvaltning för en 

tid av två år. 
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 

omorganisering under §15. 

  
e) två revisorssuppleanter för en tid av ett år.  

Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 

 
f) ordförande i valberedningen för en tid av ett år.  

Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 

 
g) ledamöter i valberedningen för en tid av ett år.  

Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 

 
11. Fråga om val av ombud och erforderligt antal 

suppleanter till SBTF:s förbundsmöte. 

Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 

 
12. Fråga om val av ombud och erforderligt antal 

suppleanter till DF-mötena.  
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 

omorganisering under §15. 
 

13.  Behandling av förslag till SDF:s verksamhetsplan samt 
fastställande av årsavgift till SDF. 

Monica J Erlandsson läste upp verksamhetsplanen. Frågan bordlades 
sedan till det extra årsmötet för att eventuellt kunna göra ändringar 

i verksamhetsplanen utifrån den nya organisationen.  
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14. Behandling av förslag (motioner) som lämnats in i den 

ordning som föreskrivs i 13§ i stadgarna 

1 Stadgar och regler 

a) Stadgeändring NVG § 8 (Valberedningen) 

Valberedningen drog tillbaka denna motion på grund av att 

motion 1d ang. RFs kod inte tillstyrktes av årsmötet.  

b) Stadgeändring NVG § 9c (Valberedningen) 

Valberedningen drog tillbaka denna motion på grund av att 

motion 1d ang. RFs kod inte tillstyrktes av årsmötet. 

c) Stadgeändring NVG § 11 (Valberedningen) 

Styrelsen föreslår att motionen tillstyrkes. 

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka motionen.  

d) Stadgetillägg NVG KOD (Valberedningen) 

Styrelsens förslag är att koden skall tas upp till styrelsebeslut 

och läggas in i reglementet. Konstaterar att det inte behövs en 

stadgeändring. Styrelsen anser därmed motionen besvarad.   

Årsmötet beslutade att:  

Tillstyrka styrelsens förslag. 

e) Motion styrelsens reglemente Hedersledamöter 

(Karlsborgs BTK) 

Styrelsens förslag är att utskick av styrelsemötesprotokollen 

till hedersledamöter skall skrivas med i reglementet men ej 

Teamsprotokoll. Hedersledamöterna ska heller inte självklart 

kallas till möten men kan kallas om styrelsen önskar.  

Angående reglementen tillstyrker styrelsen förslaget att det 

skickas ut på remiss vid förändringar. Vi är ej beredda att 

tillstyrka att reglementet ska vara en årsmötesfråga då vi 

behöver kunna göra snabbare förändringar än en gång per år.  

Årsmötet beslutade att:  

Tillstyrka motionen.  

 

2. Veckomatch eller sammandrag 

a) Motion serie sammandrag (Karlsborgs BTK) 

Styrelsen föreslår att div 4 ska spelas som sammandrag och 

att i övriga divisioner ska det vara valbart. 

Tilläggsyrkande från Per Almgren, Skagersvik att beslutet ej 

skall tas på ett årsmöte utan att beslutet skall tas i respektive 

spelzon efter att den geografiska indelningen är klar. Det blir 

då valbart i samtliga divisioner.  

Årsmöte beslutade att: 

Tillstyrka tilläggsyrkandet.   
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b) Div 4, div 5 och div 6 ska spelas med veckomatcher 

(Skagersviks BTK) 

Styrelsen yrkar på avslag eftersom styrelsen önskar 

sammandrag i div 4.   

Årsmötet beslutade att: 

Frågan faller under tilläggsyrkandet som tillstyrktes under 

punkt 2a.  

3. Indelning 

a) Motion Alternativt serieupplägg (pyramid)  

(Överlida BTK) 

Styrelsen tillstyrker förslaget med en pyramid på 2-4-8 lag 

med förutsättning att det är sammandrag i div 4. Styrelsen 

tillstyrker också att lagen kan ange om de önskar avancera 

uppåt. Styrelsen avslår förslaget om fritt divisionsval för bättre 

lag och i övrigt följa nuvarande seriereglemente angående 

upp-och nedflyttning. Styrelsen anser att en utredning kan 

göras om motionsserier är något om önskas, och fyller en 

funktion i distriktet.  

Tilläggsyrkande från Erik Andersson, Vedum att spela div 4 

med 3 st serier och div 5 med 4 st serier.  

Årsmötet beslutade att:  

Tillstyrka tilläggsyrkandet.   

b) Motion serie indelning (3 zoner) (Karlsborgs BTK) 

Styrelsen yrkar på avslag med anledning av föregående 

motion som vi önskar tillstyrkt. 

Årsmötet beslutade: 

Att motionen besvarades under punkt 3a.  

4. Spelform 

a) Div 4 och div 5 ska spelas med 4-manna lag 

(Skagersviks BTK) 

Styrelsen föreslår att motionen tillstyrks med tillägg att lägsta 

serien ska spelas som 3-manna. 

Årsmötet beslutade att 

Tillstyrka motionen.  

b) Motion serie spelform (superettan) (Karlsborgs BTK) 

Styrelsen förslår att spelformen på distriktsserierna ska följa 

närmast högre serie, i dagsläget div 3, oavsett vilken spelform 

som SBTF föreslår. 

Årsmötet beslutade att:  

Tillstyrka motionen.  

c) 4-manna lag ska spelas med 14 matcher i protokollet 

(Skagersviks BTK) 

Styrelsen yrkar på avslag med hänvisning till föregående 
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motion. 

Årsmötet beslutar att: 

Tillstyrka motionen.   

d) 3-manna lag ska spelas med 10 matcher i protokollet 

(Skagersviks BTK) 

Styrelsen tillstyrker motionen. 

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka motionen.  

e) Div 4 och div 5 ska spelas med 8 lag i varje serie 

(Skagersviks BTK) 

Styrelsen tillstyrker motionen. 

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka motionen.  

f) Lägsta divisionen i förbundet ska spelas med 3-manna 

lag (Skagersviks BTK) 

Styrelsen tillstyrker motionen.  

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka motionen med tillägget att det gäller seniorserierna.  

5. När matchen ska avslutas 

a) 4-manna lag ska spelas med 14 matcher och samtliga 

matcher ska spelas ut – oavsett resultat.  

(Skagersviks BTK) 

Styrelsen föreslår att motionen avslås. 

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka styrelsens förslag.   

b) 3-manna lag ska spelas med 10 matcher och samtliga 

matcher ska spelas ut – oavsett resultat.  

(Skagersviks BTK) 

Styrelsen föreslår att motionen avslås.  

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka styrelsens förslag. 

6. Upp- och nedflyttning 

a) Motion serie inför streck (Karlsborgs BTK) 

Styrelsen tillstyrker motionen för att prova under ett år och 

sedan utvärdera resultatet. 

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka motionen.  

b) Förbundet ska tvinga upp lag till högre serie – tills det 

blir fullt med 8 lag i respektive serie. (Skagersviks BTK) 

Styrelsen tillstyrker motionen. 

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka motionen.  
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c) Vägran att gå upp till högre serie – ska få konsekvensen 

att: klubben/föreningen får ha ett lag mindre i seriespel 

till efterföljande säsong. (Skagersviks BTK) 

Styrelsen yrkar på avslag av motionen. För lag som inte går 

upp följer vi reglementet, och de ska nedflyttas till lägsta 

serien.  

Tilläggsyrkande från Ronny Ferm, Karlsborg att ett förslag 

gällande en ekonomisk konsekvens skall utredas av Team 

Serie.   

Årsmötet beslutade att:  

Tillstyrka styrelsens förslag samt tilläggsyrkandet.  

7. Serie övrigt 

a) Motion Serie tidigare serieanmälan (Karlsborgs BTK) 

Styrelsen tillstyrker motionen och önskar utvärdera efter ett 

år.  

Årsmötet beslutade att:  

Tillstyrka motionen.   

b) Motion anpassa regeln efter distriktets seriesystem 

(Lidan BTK) 

Styrelsen yrkar på avslag. 

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka styrelsens förslag.  

8. Övrigt 

a) Motion tävling Lag DM (Karlsborgs BTK) 

Styrelsen tillstyrker motionen. 

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka motionen.  

b) Motion dåligt uppförande (Överlida IK) 

Styrelsen tillstyrker motionen.  

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka motionen men att det bara ska gälla gula kort och ej 

tillsägelser. Motionen skall skickas upp till SBTFs 

förbundsmöte. 

c) Förslag gällande strukturförändring i NVG BTF  

(Lidan BTK) 

Styrelsen upplever att motionen är otydlig. På grund av detta 

föreslår styrelsen att motionen avslås och att motionären 

lämnar in en ny motion till nästa årsmöte.  

Årsmötet beslutade att: 

Tillstyrka styrelsens förslag.  
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15.  Behandling av SDF-styrelsens förslag. (Fråga av 
ekonomisk natur får endast avgöras om den finns med på 

föredragningslistan till mötet).  

 

Omorganisationsförslaget 

Ronny Ferm föredrar valberedningens omorganisationsförslag. Evelina 
Josefsson, valberedningen, tydliggjorde behovet av att en 

omorganisation behövs för att underlätta tillsättande av en ny styrelse, 

som valberedningen ej lyckats tillsätta till detta möte. Om 
omorganisationen går igenom innebär det att samtliga platser i 

styrelsen är ställda till förfogande.  

Det beslutas även att alla i lokalen har yttranderätt i frågan. Därefter 
förs flertalet diskussioner och det landar i att kopplingen mellan 

styrelsen och teamen anses vara för svag. Styrelsen är ytterst ansvarig 
för den verksamhet teamen genomför och behöver därför större 

kontroll än vad förslaget anger.  

Stig Carlsson lämnar ett förslag att Teamen i organisationsskissen ska 

ligga i rakt nedstigande led under styrelsen och verksamhetsgruppen. 

Valberedningen går efter några minuters överläggning med på den 
förändringen men att även organisationsgruppen ska flyttas in mellan 

styrelsen och teamen.  

Mötet arbetade därmed fram ett nytt förslag. 

 
Årsmötet beslutade följande förslag: 

Organisationskissen ska målas om så att verksamhetsgruppen och 
Teamen ligger i rakt nedstigande led under styrelsen. Det tydliggör att 

styrelsen har ansvar för verksamheten som sker i teamen. Kopplingen 
mellan teamen och styrelsen skall ske genom verksamhetsgruppen. I 

enlighet med valberedningens förslag ska teamen sköta sin verksamhet 
själva utifrån uppsatt verksamhetsplan och budget som godkänns av 

årsmötet. I övrigt går valberedningens förslag på omorgansiation 

igenom i sin helhet.  

Övriga delar av valberedningens förslag, vad gäller arvodering 

beslutades att hänskjutas till ett extra årsmöte.  

Det beslutades också att sittande styrelse ansvarar för att ett extra 

årsmöte skall genomföras. En arbetsgrupp tillsattes bestående av de 
personer som suttit i valberedningen samt Anders Ersson och Stig 

Carlsson som ska jobba vidare på att hitta styrelsekandidater fram till 

ett extra årsmöte. Om någon mer önskar arbeta i gruppen skall det 
meddelas till Anders Ersson eller Stig Carlsson. Det extra årsmötet skall 

genomföras innan påsk. 

Sittande styrelsen har styrelsefunktionen fram till det extra årsmötet.   
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Med följande beslut upphör §9 och §10 i dagordningen  

Styrelsens förslag gällande seriereglementet vid upp/nedflyttning 

beslutades att bordläggas tills vidare då Team Serie får se över om 

frågan behövs efter de seriemotioner som har tillstyrkts.  

Serieavgifterna fastställs.  

 

16. Antagande av förbundets kungörelseorgan   

 
Det beslutades att använda Nordvästra Götalands 

bordtennisförbunds Hemsida som kungörelseorgan. 
 

17. Avslutning 

Thomas tackade för förtroendet att ha fått leda detta möte och lämnade 

sedan över klubban till ordförande Martin Kahnberg som avslutade mötet.  

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 
 

 

Karin Gill     Fredrik Johansson 

 

 

     Ingmar Gustafsson 

 

 

     Hans-Åke Sjökvist 
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Protokoll distriktsårsmöte nr 10 
Nordvästra Götalands Bordtennisförbund 


Lördagen den 24 februari 2024 kl 15.15 


Vara Folkhögskola 


Närvarande föreningar 


Ulricehamns IF, Karlsborgs BTK, Kinna BTK, Skagersviks BTK, Vedums 


AIS, Svanesunds GIF, Götene Tor BTK, Blikstorps AIK, IFK Falköpings BTK, 


Byttorps IF, Munkedals BTK, Larvs FK, IFK Lidköping, Lidan BTK, Vara SK.  


 


Föreningar som följde årsmötet digitalt (utan rösträtt):  


Skövde PK, Horreds BTK, Varekils IF, Mariedals IK.  


Närvarande representanter från Nordvästra Götalands BTF: 


Martin Kahnberg, Jan-Olof Sundh, Thomas Andreén, Anders Ersson, Olle 


Karlsson, Karin Gill (anställd). 


SBTFs representant: 


Monica J Erlandsson. 


 


1. Distriktsårsmötets öppnande 


NVG BTF:s ordförande Martin Kahnberg öppnade distriktsårsmötet.  
 


2. Upprop och godkännande av fullmakter samt fastställande av 
röstlängd för mötet på grundval av den röstlängd som 


upprättats av SBTF. 
Röstlängden fastställdes enligt följande, antalet röster inom ( ): 


Götene Tor BTK (4), Skagersviks BTK (4), Svanesunds GIF (4), 
Blikstorps AIK (3), Byttorps IF (4), Ulricehamns IF (5), Kinna BTK 


(4), Larvs FK (3), Munkedals BTK (6), Vedums AIS (3), IFK 
Lidköping (5), Karlsborgs BTK (5), Vara SK (4), IFK Falköpings BTK 


(6), Lidan BTK (5). Totalt 65 st röster.   
 


3. Fastställande av föredragningslista för mötet. 
Föredragsningslistan fastställdes med följande ändringar: 


Under § 14 behandlas punkt 1d före 1a och 1b.  


Under §15, förslaget om omorganisering från valberedningen 
behandlas efter §8.  


 







4. Fråga om mötets behöriga utlysande.  
Mötets utlysande ansågs behörigt av samtliga.  


 


5. Val av ordförande och sekreterare för mötet.  
Till ordförande valdes Thomas Andreén, Kinna och till sekreterare 


valdes Karin Gill, Mariestad.  
 


6. Val av två protokollsjusterare att justera protokollet samt två 
rösträknare. 


Till protokolljusterare valdes Fredrik Johansson, Munkedal och 
Ingmar Gustafsson, Lidköping. Vid §14 punkt 3b lämnade Fredrik 


Johansson mötet och Hans-Åke Sjökvist, Vedum tog över som 
justerare.  


Till rösträknare valdes Erland Josefsson, Svanesund och Stig 
Carlsson, Falköping.  


 
7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse:  


a) SDF-styrelsens verksamhetsberättelse för tiden 1 januari - 


31 december 
Verksamhetsberättelsen godkändes.  


 
b) SDF-styrelsens förvaltningsberättelse för samma tid  


Förvaltningsberättelsen godkändes.  
 


c) SDF:s revisorers berättelse för samma tid  
Anders Nilsson föredrog revisorernas berättelse och den lades till 


handlingarna.  
 


8. Beslut angående ansvarsfrihet för den avgående styrelsen för 
den tid revisionen omfattar.  


Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 


9. Bestämmande av antal: 


a) ledamöter i styrelsen för det kommande verksamhetsåret. 
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 


omorganisering under §15.  
 


b) suppleanter i styrelsen för det kommande 
verksamhetsåret. 


Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 


 
c) ledamöter i valberedningen för det kommande 


verksamhetsåret. 


Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 


omorganisering under §15. 


  







10. Val av: 
a) ordförande i styrelsen för en tid av ett år.  


Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 


omorganisering under §15.  
 


b) styrelseledamöter som väljs växelvis för en tid av två år. 
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 


omorganisering under §15. 
 


c) suppleanter för en tid av ett år. 
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 


omorganisering under §15. 
  


d) en av två revisorer som väljs växelvis med uppgift att 
granska verksamheten, räkenskaperna och förvaltning för en 


tid av två år. 
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 


omorganisering under §15. 


  
e) två revisorssuppleanter för en tid av ett år.  


Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 


 
f) ordförande i valberedningen för en tid av ett år.  


Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 


 
g) ledamöter i valberedningen för en tid av ett år.  


Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 


 
11. Fråga om val av ombud och erforderligt antal 


suppleanter till SBTF:s förbundsmöte. 


Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 
omorganisering under §15. 


 
12. Fråga om val av ombud och erforderligt antal 


suppleanter till DF-mötena.  
Frågan bordlades till ett extra årsmöte på grund av beslut om 


omorganisering under §15. 
 


13.  Behandling av förslag till SDF:s verksamhetsplan samt 
fastställande av årsavgift till SDF. 


Monica J Erlandsson läste upp verksamhetsplanen. Frågan bordlades 
sedan till det extra årsmötet för att eventuellt kunna göra ändringar 


i verksamhetsplanen utifrån den nya organisationen.  
 







14. Behandling av förslag (motioner) som lämnats in i den 


ordning som föreskrivs i 13§ i stadgarna 


1 Stadgar och regler 


a) Stadgeändring NVG § 8 (Valberedningen) 


Valberedningen drog tillbaka denna motion på grund av att 


motion 1d ang. RFs kod inte tillstyrktes av årsmötet.  


b) Stadgeändring NVG § 9c (Valberedningen) 


Valberedningen drog tillbaka denna motion på grund av att 


motion 1d ang. RFs kod inte tillstyrktes av årsmötet. 


c) Stadgeändring NVG § 11 (Valberedningen) 


Styrelsen föreslår att motionen tillstyrkes. 


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka motionen.  


d) Stadgetillägg NVG KOD (Valberedningen) 


Styrelsens förslag är att koden skall tas upp till styrelsebeslut 


och läggas in i reglementet. Konstaterar att det inte behövs en 


stadgeändring. Styrelsen anser därmed motionen besvarad.   


Årsmötet beslutade att:  


Tillstyrka styrelsens förslag. 


e) Motion styrelsens reglemente Hedersledamöter 


(Karlsborgs BTK) 


Styrelsens förslag är att utskick av styrelsemötesprotokollen 


till hedersledamöter skall skrivas med i reglementet men ej 


Teamsprotokoll. Hedersledamöterna ska heller inte självklart 


kallas till möten men kan kallas om styrelsen önskar.  


Angående reglementen tillstyrker styrelsen förslaget att det 


skickas ut på remiss vid förändringar. Vi är ej beredda att 


tillstyrka att reglementet ska vara en årsmötesfråga då vi 


behöver kunna göra snabbare förändringar än en gång per år.  


Årsmötet beslutade att:  


Tillstyrka motionen.  


 


2. Veckomatch eller sammandrag 


a) Motion serie sammandrag (Karlsborgs BTK) 


Styrelsen föreslår att div 4 ska spelas som sammandrag och 


att i övriga divisioner ska det vara valbart. 


Tilläggsyrkande från Per Almgren, Skagersvik att beslutet ej 


skall tas på ett årsmöte utan att beslutet skall tas i respektive 


spelzon efter att den geografiska indelningen är klar. Det blir 


då valbart i samtliga divisioner.  


Årsmöte beslutade att: 


Tillstyrka tilläggsyrkandet.   







b) Div 4, div 5 och div 6 ska spelas med veckomatcher 


(Skagersviks BTK) 


Styrelsen yrkar på avslag eftersom styrelsen önskar 


sammandrag i div 4.   


Årsmötet beslutade att: 


Frågan faller under tilläggsyrkandet som tillstyrktes under 


punkt 2a.  


3. Indelning 


a) Motion Alternativt serieupplägg (pyramid)  


(Överlida BTK) 


Styrelsen tillstyrker förslaget med en pyramid på 2-4-8 lag 


med förutsättning att det är sammandrag i div 4. Styrelsen 


tillstyrker också att lagen kan ange om de önskar avancera 


uppåt. Styrelsen avslår förslaget om fritt divisionsval för bättre 


lag och i övrigt följa nuvarande seriereglemente angående 


upp-och nedflyttning. Styrelsen anser att en utredning kan 


göras om motionsserier är något om önskas, och fyller en 


funktion i distriktet.  


Tilläggsyrkande från Erik Andersson, Vedum att spela div 4 


med 3 st serier och div 5 med 4 st serier.  


Årsmötet beslutade att:  


Tillstyrka tilläggsyrkandet.   


b) Motion serie indelning (3 zoner) (Karlsborgs BTK) 


Styrelsen yrkar på avslag med anledning av föregående 


motion som vi önskar tillstyrkt. 


Årsmötet beslutade: 


Att motionen besvarades under punkt 3a.  


4. Spelform 


a) Div 4 och div 5 ska spelas med 4-manna lag 


(Skagersviks BTK) 


Styrelsen föreslår att motionen tillstyrks med tillägg att lägsta 


serien ska spelas som 3-manna. 


Årsmötet beslutade att 


Tillstyrka motionen.  


b) Motion serie spelform (superettan) (Karlsborgs BTK) 


Styrelsen förslår att spelformen på distriktsserierna ska följa 


närmast högre serie, i dagsläget div 3, oavsett vilken spelform 


som SBTF föreslår. 


Årsmötet beslutade att:  


Tillstyrka motionen.  


c) 4-manna lag ska spelas med 14 matcher i protokollet 


(Skagersviks BTK) 


Styrelsen yrkar på avslag med hänvisning till föregående 







motion. 


Årsmötet beslutar att: 


Tillstyrka motionen.   


d) 3-manna lag ska spelas med 10 matcher i protokollet 


(Skagersviks BTK) 


Styrelsen tillstyrker motionen. 


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka motionen.  


e) Div 4 och div 5 ska spelas med 8 lag i varje serie 


(Skagersviks BTK) 


Styrelsen tillstyrker motionen. 


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka motionen.  


f) Lägsta divisionen i förbundet ska spelas med 3-manna 


lag (Skagersviks BTK) 


Styrelsen tillstyrker motionen.  


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka motionen med tillägget att det gäller seniorserierna.  


5. När matchen ska avslutas 


a) 4-manna lag ska spelas med 14 matcher och samtliga 


matcher ska spelas ut – oavsett resultat.  


(Skagersviks BTK) 


Styrelsen föreslår att motionen avslås. 


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka styrelsens förslag.   


b) 3-manna lag ska spelas med 10 matcher och samtliga 


matcher ska spelas ut – oavsett resultat.  


(Skagersviks BTK) 


Styrelsen föreslår att motionen avslås.  


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka styrelsens förslag. 


6. Upp- och nedflyttning 


a) Motion serie inför streck (Karlsborgs BTK) 


Styrelsen tillstyrker motionen för att prova under ett år och 


sedan utvärdera resultatet. 


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka motionen.  


b) Förbundet ska tvinga upp lag till högre serie – tills det 


blir fullt med 8 lag i respektive serie. (Skagersviks BTK) 


Styrelsen tillstyrker motionen. 


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka motionen.  







c) Vägran att gå upp till högre serie – ska få konsekvensen 


att: klubben/föreningen får ha ett lag mindre i seriespel 


till efterföljande säsong. (Skagersviks BTK) 


Styrelsen yrkar på avslag av motionen. För lag som inte går 


upp följer vi reglementet, och de ska nedflyttas till lägsta 


serien.  


Tilläggsyrkande från Ronny Ferm, Karlsborg att ett förslag 


gällande en ekonomisk konsekvens skall utredas av Team 


Serie.   


Årsmötet beslutade att:  


Tillstyrka styrelsens förslag samt tilläggsyrkandet.  


7. Serie övrigt 


a) Motion Serie tidigare serieanmälan (Karlsborgs BTK) 


Styrelsen tillstyrker motionen och önskar utvärdera efter ett 


år.  


Årsmötet beslutade att:  


Tillstyrka motionen.   


b) Motion anpassa regeln efter distriktets seriesystem 


(Lidan BTK) 


Styrelsen yrkar på avslag. 


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka styrelsens förslag.  


8. Övrigt 


a) Motion tävling Lag DM (Karlsborgs BTK) 


Styrelsen tillstyrker motionen. 


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka motionen.  


b) Motion dåligt uppförande (Överlida IK) 


Styrelsen tillstyrker motionen.  


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka motionen men att det bara ska gälla gula kort och ej 


tillsägelser. Motionen skall skickas upp till SBTFs 


förbundsmöte. 


c) Förslag gällande strukturförändring i NVG BTF  


(Lidan BTK) 


Styrelsen upplever att motionen är otydlig. På grund av detta 


föreslår styrelsen att motionen avslås och att motionären 


lämnar in en ny motion till nästa årsmöte.  


Årsmötet beslutade att: 


Tillstyrka styrelsens förslag.  


 







15.  Behandling av SDF-styrelsens förslag. (Fråga av 
ekonomisk natur får endast avgöras om den finns med på 


föredragningslistan till mötet).  


 


Omorganisationsförslaget 


Ronny Ferm föredrar valberedningens omorganisationsförslag. Evelina 
Josefsson, valberedningen, tydliggjorde behovet av att en 


omorganisation behövs för att underlätta tillsättande av en ny styrelse, 


som valberedningen ej lyckats tillsätta till detta möte. Om 
omorganisationen går igenom innebär det att samtliga platser i 


styrelsen är ställda till förfogande.  


Det beslutas även att alla i lokalen har yttranderätt i frågan. Därefter 
förs flertalet diskussioner och det landar i att kopplingen mellan 


styrelsen och teamen anses vara för svag. Styrelsen är ytterst ansvarig 
för den verksamhet teamen genomför och behöver därför större 


kontroll än vad förslaget anger.  


Stig Carlsson lämnar ett förslag att Teamen i organisationsskissen ska 


ligga i rakt nedstigande led under styrelsen och verksamhetsgruppen. 


Valberedningen går efter några minuters överläggning med på den 
förändringen men att även organisationsgruppen ska flyttas in mellan 


styrelsen och teamen.  


Mötet arbetade därmed fram ett nytt förslag. 


 
Årsmötet beslutade följande förslag: 


Organisationskissen ska målas om så att verksamhetsgruppen och 
Teamen ligger i rakt nedstigande led under styrelsen. Det tydliggör att 


styrelsen har ansvar för verksamheten som sker i teamen. Kopplingen 
mellan teamen och styrelsen skall ske genom verksamhetsgruppen. I 


enlighet med valberedningens förslag ska teamen sköta sin verksamhet 
själva utifrån uppsatt verksamhetsplan och budget som godkänns av 


årsmötet. I övrigt går valberedningens förslag på omorgansiation 


igenom i sin helhet.  


Övriga delar av valberedningens förslag, vad gäller arvodering 


beslutades att hänskjutas till ett extra årsmöte.  


Det beslutades också att sittande styrelse ansvarar för att ett extra 


årsmöte skall genomföras. En arbetsgrupp tillsattes bestående av de 
personer som suttit i valberedningen samt Anders Ersson och Stig 


Carlsson som ska jobba vidare på att hitta styrelsekandidater fram till 


ett extra årsmöte. Om någon mer önskar arbeta i gruppen skall det 
meddelas till Anders Ersson eller Stig Carlsson. Det extra årsmötet skall 


genomföras innan påsk. 


Sittande styrelsen har styrelsefunktionen fram till det extra årsmötet.   







Med följande beslut upphör §9 och §10 i dagordningen  


Styrelsens förslag gällande seriereglementet vid upp/nedflyttning 


beslutades att bordläggas tills vidare då Team Serie får se över om 


frågan behövs efter de seriemotioner som har tillstyrkts.  


Serieavgifterna fastställs.  


 


16. Antagande av förbundets kungörelseorgan   


 
Det beslutades att använda Nordvästra Götalands 


bordtennisförbunds Hemsida som kungörelseorgan. 
 


17. Avslutning 


Thomas tackade för förtroendet att ha fått leda detta möte och lämnade 


sedan över klubban till ordförande Martin Kahnberg som avslutade mötet.  


 


 


Vid protokollet    Justeras 


 


 
 


 


Karin Gill     Fredrik Johansson 


 


 


     Ingmar Gustafsson 


 


 


     Hans-Åke Sjökvist 
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